
 
Protokoll- Styrelsemöte  
Tomelilla gol lubb  
7 augus  2023,  kl 18.00 i styrelserummet. 

 

Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 
Lisa Jönsson 
Albin Henriksson 
Henrik Jönsson  
Siv Jensen 
Marie De La Mo e 

Ej närvarande:  Thomas Lindberg, Tome Najdowski, Ulla-S na Lindberg, 
Kris an Hägglund(bolagets representant) 

 

§1                 Sammanträdet öppnas 

Kenth Bergström hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§2                Godkännande av dagordningen 

Mötet godkänner framlagt förslag ll dagordning. 

 

§3                 Sekreterare 

Lisa Jönsson för protokollet för dagen. 

 

§4                 Val av personer a  justera dagens protokoll 

Styrelsen beslutar a  välja Kenth Bergström och Siv Jensen 

 

§5                 Föregående mötets protokoll 

Styrelsen beslutar a  lägga förra mötets protokoll med  
godkännande ll handlingarna.  

 



§6                Ekonomi ,bidrag och ansökan 

Uppdaterad rapport redovisas vid nästa möte. 

 
§7                Rapporter från kommi éerna 

a, Seniorkommi én. Ingen rapport. 

b, Damkommi én. Allt fortgår med spelprogrammet enligt planering. 

c, Herrkommi én. Fortgår enligt program. 

d, Juniorkommi én. Ingen rapport. 

e, Medlemskommi én.  

f, Tävlingskommi én. ”Slaget om Skåne” som var planerat ll 8 augus  på 
Tomelilla GK blev inställt pg a väder(stormen Hans) och fly as ll annat datum 

 

§8                Verksamhet 

Idro ens dag i september(datum?). Hur deltar gol lubben? Kenth Bergström 
pratar med PRO Joakim Norgren och Ylva E-L(medlemskommi én) för fortsa  
planering inför dagen. 

 

§9                Bolaget 
Kris an Hägglund var ej närvarande och således ingen informa on från bolaget. 

 

§10             Övriga frågor 
Styrelsen diskuterar följande 

a, Henrik J: Utsa a områden på banan 
Har noterat a  olika områden på banan slits extra. De a då spelare på specifika 
områden går med vagnar (även gol ilar) mellan green och greenbunkrar och 
där vissa hål på banan är mer utsa a än andra. Kan de a förbä ras med t e x 
skyltning, avgränsning!? Mötet var överens om a  kan man göra något för a  
förbä ra de a blir det y erligare en kvalitétshöjning av vår bana. Henrik J åtar 
sig a  ta fram en konkret material och en översikt om vad som avses. 

b, Lisa J: Ru ner kring händelser. Golfvärdar. Faciliteter. 
1.På förekommen anledning. Finns det handlingsplan/ru ner för händelser på 
banan? Te x om det gäller disciplinära åtgärder, som oacceptabelt beteende på 



banan. Vad anstår bolaget? Vad anstår klubb(om det är egna medlemmar). 
2. Vid hög belastning(endast) på banan, som det varit i juli, hade det varit 
önskvärt med en golfvärd ute på banan. Allt för a  ge våra golfare en bra 
upplevelse och a  spelet flyter på banan.  

3. Faciliteter: På förekommen anledning.  
Då det är hög belastning på bana och i restaurang, vad finns det för ru n hur 
dessa ses över under dagen?  

Då klubbchef inte närvarade och kunde bemöta ovan frågor tar vi dessa vidare 
ll nästa möte. 

C, Komple ering av socialt bokslut. 

Tomelilla kommun vill ha komple eringar kring det sociala bokslutet innan de 
kan godkänna dokumentet. Kenth B ar på de a llsammans med Ulla-S na 
L. 

§11              Sammanträdet avslutas 
Nästa möte den 11 september kl 18.00, 
Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 

 

Dag som ovan   

Vid protokollet 

 

 

Lisa Jönsson    Kenth Bergström 

Sekreterare för dagen.     Ordförande 

 

 

Justeras: 

 

 

Siv Jensen  

 



 


